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Abstract (en)
The adhesive tape for use as a resealable closure of a tubular bag or the like consists of a backing, which is partially coated with an adhesive, with
a lateral gripping part extending in the longitudinal direction of the adhesive tape. The backing (2) adjacent to the gripping part (3) continues into
a tear-off region (4) which can be torn off in the manner of an original closure in the longitudinal direction of the adhesive tape (1) and, adjacent
thereto, continues into a further adhesive region (6) coated with adhesive (5b). <IMAGE>

Abstract (de)
Klebeband für den wiederverschließbaren Verschluß eines Schlauchbeutels oder dergleichen, aus einem mit einem Kleber teilbeschichteten Träger
mit einem seitlichen, in Längsrichtung des Klebebandes verlaufenden Anfasser, dadurch gekennzeichnet, daß sich der Träger (2) angrenzend an
den Anfasser (3) in einen Aufreißbereich (4) fortsetzt, der nach Art eines Original-Verschlusses in Längsrichtung des Klebebandes (1) aufreißbar ist,
sowie daran angrenzend sich in einen weiteren mit Kleber (5b) beschichteten Klebe-Breich (6) fortsetzt.
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